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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A kormány ismét cserbenhagyja az allergiában szenvedőket?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési
miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány a 2007 . évi költségvetésben összesen 820,6 millió Ft-ot irányzott elő a parlagfű
elleni védekezésre. Ez 14,3 %-os csökkentést jelent a 2006-os évhez képest .
Az előirányzott összeg az adózók 1%-os felajánlásából származna .

Tisztelt Miniszter Úr!

1 . Kívánja-e támogatni a Kormány a parlagfű elleni védekezést, a lakopssági 1%-os
felajánlásokat nem számítva?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2006, november 21 .
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